
Efter en lång väntan med 
många turer blev det i 
slutet på oktober klart att 
BK Sports herrar nästa år 
får spela i division 4 
Södermanland. 
 
Totalt sett en stark säsong av 
herrarna men avancemanget 
lät ändå vänta på sig. 
 
Tre matcher från slutet av 
säsongen och i topp på 
femman. Men efter kryss mot 
mot Trosa Balkan FC och IFK 
Mariefred hjälpte det inte 
längre med en vinst i sista 
omgången. Avancemanget 
till fyran låg i andra lags 
händer. 
 
Herrarna slutade på tredje 
plats i divison 5 och fick 
förlita sig på att Viljan eller 
Södertälje FF skulle ta plats i 
division 3 nästa år genom 
kvalspel. Då skulle det 
nämligen uppstå en vakant 
plats i fyran som BK Sport 
stod först i tur att få.  
 
Osäkert in i det sista 
I kvalserien återfanns också 
två lag från Stockholm, om 
något av de lagen vann 
skulle Sport få spela kvar i 
femman. 

Bara för Sport att se på från 
sidan. Efter några turer fram 
och tillbaka i kvalserien, 
Viljan kryssade första 
matchen mot Norrtull, 
förlorade andra mot 
Södertälje. Men efter protest 
mot att Södertälje använt en 
obehörig spelare fick Viljan 
segern i den matchen och 
kunde sedan efter seger i 
sista kvalmatchen säkra 
förnyat kontrakt i division 3. 
 
En vinst även för Gulsvart då 
herrarna fick den vakanta 
platsen i division 4 Sörmland 
kommande säsongen.  

Under slutet av november 
och början av december har 
ledarna för seniorlaget 
arbetat hårt med 

provträningar för alla som 
visat intresse att representera 
klubben i fyran 2025.  
 
Hur truppen kommer att se 
ut är i skrivande stund inte 
klart men förhoppningsvis 
får ledarna till en bra mix av 
rutin, hjärta och ungdom. 
Räkna med ett antal nya 
ansikten men även 
förhoppningsvis yngre 
spelare från våra led som kan 
ta ett kliv framåt. 

Nu kavlar vi upp ärmarna 
tillsammans i klubben och 
ser fram emot en spännande 
säsong med många tuffa 
derbyn.
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Herrarna spelar i fyran säsongen 2025

Jörgen Arrebäck



BK Sports Styrelse och 
personer med BK-hjärta 
som deltagit på Sport och 
Marknadsrådsmöten under 
året har uttryckt en önskan 
att föreningen lyfter 
ambitionsnivån på många 
plan och utvecklar 
verksamheten långsiktigt. 
 
Styrelse har därför inför 
2025 tillsatt ett nytt Sportråd 
som kommer ansvara för 
styrningen av 
fotbollsverksamheten i 
föreningen. 
Verksamheten kommer att 
förändras och utvecklas i 
hela föreningen kommande 
år.  

Vision och Strategi 
Styrelse och Sportråd har 
tillsammans definierat ett 
antal områden i föreningen 
där vi vill att en förändring 
ska genomföras för att 

verksamheten ska kunna 
utvecklas och vi därmed ska 
kunna höja vår 
ambitionsnivå. 
 
Föreningen vill ta 
verksamheten till en högre 
nivå med fokus på: 
* Utbildning, utveckling, 
samsyn och samordning i 
verksamheterna Senior, FFA 
och ungdom med etablerade 
spelar och tränarutbyten. 
 
* Vi skall satsa ännu mer på 
att få fram spelare ur egna 
ledet till 
seniorverksamheten. 
 
* Mentorskap från äldre 
spelare i kombination med 
välutbildade unga spelare. 
Vi vill skapa en fin nedärvd 
kultur i spelarleden. 
 
* Ledare och Ledarskap i 
ungdom, akademi och 

seniorlagen som matchar vår 
värdegrund och vision. 
* En modern verksamhet 
som matchar spelarens fas i 
livet och personliga 
målsättning. 
* Evenemang vid A-
lagsmatcher skall bli en 
naturlig samlingspunkt för 
spelare och intressenter och 
stärka samhörigheten i 
föreningen. 
 
Nu ser vi framåt 
Vi har redan nått nästa års 
mål för seniorverksamheten 
att vara i division 4 och nu 
gäller det att förbereda och 
forma laget för den 
kommande tuffa säsongen. 

De är verksamma 
i sportrådet idag 
 
* Sportkoordinator senior       
 Jim Asplund 
* FFA Projektansvarig   
 Mathias Arrebäck 
* Sportrådskoordinator   
 Mats Elmgart 
* Suppleant  
 Oliver Sörensson 
* Fotbollsmentor  
 Kenneth Eriksson 
* Ordförande  
 Tomas Liberg

BK Sport får ny vision och målsättning för 2025
Klubben

Styrelsen & Sportrådet



Akademin

Säsongen 2024 valde vi 
att spela med U17-laget 
i en äldre serie med 
nästan bara U19-lag, det 
blev många matcher mot 
lag som vi inte mött 
tidigare.  

Spelmässigt så har vi varit 
det bättre laget match in och 
match ut vilket vi är riktigt 
stolta över, resultatet i serien 
har ändå inte riktigt blivit 
det vi hoppats på.  
  
Men vårt starka spel har lett 
till mycket annat gott under 
säsongen, vi har kryssat mot 
DM-vinnaren, stått upp bra 
mot Assyriska borta och är 

faktiskt bara ett mål från en 
DM-final 2024. 
 
Under sommaren var vi iväg 
på Piteå Summer Games som 
är en av världens största 
fotbollscuper för ungdomar. 
Efter full tid går vi faktiskt 
hela cupen obesegrade men 
slås ut efter straffar mot ett 
väldigt duktigt norskt lag.  

I oktober spelade vi 
McDonalds cup, tar oss 
till slutspel men även där 
tar det stopp efter straffar 
mot U17 Div 1-laget 
Färjestads BK. 

Vi kan konstatera att 
under hela gångna 

säsongen har vi varit som 
absolut bäst när det gällt 
som mest och vi har fått 
kunskap om oss själva att 
med rätt inställning är vi 
kapabla att slå de lag som 
ställer sig på andra 
planhalvan. 

Spelstarkt U17 mot lite för tufft motstånd

BK Sport U15 kan se 
tillbaka på fotbollsåret 
2024 med blandade 
känslor. 

Vi gick in i säsongen med 
en trupp bestående av 38 
spelare och hade stora 
förhoppningar. Och visst 
blev våren lyckosam. 
Sport U15 vann övertygande 
P15 Regional Västra med 
facit sju vinster, två 
oavgjorda och 31-7 i 
målskillnad och Sport U15 S 
slutade tvåa i sin vårserie i 
P15-16 bakom City. 

Sport S svarade också för en 
berömvärd insats i 
Aroscupen i Västerås i juni 
där man vann B-slutspelet 

efter straffdramatik mot 
Västerås IK i finalen. 
Höstsäsongen blev dock inte 
alls som vi hade tänkt oss, 
mycket på grund av 
bottennapp i årets två 
viktigaste matcher.  
Först stupade vi i DM-semin 
för tredje året i följd och 
sedan brände vi våra chanser 
att nå division 1 genom att 
förlora gruppremiären i 
kvalet mot IFK Eskilstuna. 

Lägg därtill att vi fick 
nöja oss med en 
nästjumboplats i 
Regional A2. 
Bättre i höstserien gick 
det för BK Sport U15 S 
som blev snuvat på 
seriesegern i sin P15-16-
serie på målskillnad. 

Laget har under säsongen 
ofta tränat fyra pass i veckan 
och närvaron har varit 
väldigt hög. 

Vi tackar nu huvudtränaren 
Vilmos Szabo för tiden i 
Sport och önskar honom och 
alla spelare som nu fortsätter 
karriären i andra föreningar 
all lycka i framtiden. 

Blandat facit för U15 - vann regionala vårserien
Casper Gustafsson

Janne Strömberg



Vi är en klubb som satsar 
på våra barn och 
ungdomar, fotboll ska vara 
roligt och alla som vill får 
vara med och spela.  
Tack vare ett 50-tal ledare 
är det många som får 
chansen. 
 
Under det senaste året har vi 
haft åtta olika ungdomslag 
igång med ungefär 180 
spelsugna pojkar och flickor. 
Dessutom har vi två lag med 
spelare i blandade åldrar 
som spelar matcher under 
Svenska Parasportförbundet. 
Vi är glada för att det är så 
många som vill spela fotboll 
med oss i klubben. 

Flickor F12-14 
Vi har tränat två dagar i 
veckan i sjumannaburarna 
på Ekängen och haft tre lag 
igång i seriespel under året. 
Under nästa år kommer vi 
att spela sju och 
niomannafotboll. Truppen 
har bestått av ungefär 30 
spelare. 

  
Pojkar P12 
Vi har under året tränat tre 
dagar per vecka på 
niomannaplanerna på 

Ekängen och deltagit med 
två lag i seriespel. Under 
nästa år kommer vi att spela 
niomannafotboll. Truppen 
har bestått av ungefär 30 
spelare. 

  
Pojkar P13 
Vi har under året tränat två 
dagar per vecka i 
sjumannaburarna på 
Ekängen och deltagit med 
ett lag i seriespel. Vi kommer 
under nästa år att spela sista 
året med sjumannafotboll. 
Truppen har bestått av 
ungefär 18 spelare. 

Pojkar P14  
Vi har under året tränat två 
dagar per vecka i 
sjumannaburarna på 

Ekängen och deltagit med 
ett lag i seriespel. De 
kommer under nästa år att 
spela sjumannafotboll. 
Truppen har bestått av 
ungefär 20 spelare. 

Pojkar P15  
Vi har under året tränat två 
dagar per vecka på 
femmannaplanerna på 
Ekängen och deltagit med 
två lag under våren och 
höstens 
femmannasammandrag. De 
kommer under nästa år att 
spela sjumannafotboll. 
Truppen har bestått av 
ungefär 28 spelare. 

Pojkar P16  
Vi har under året tränat två 
dagar per vecka på 
femmannplanerna på 
Ekängen och deltagit med 
två lag under våren och 
höstens 
femmannasammandrag. De 
kommer under nästa år att 
spela sista året med 
femmannafotboll. Truppen 
har bestått av ungefär 26 
spelare. 

Ungdom & BK Sport Mix Parasport



Pojkar P17  
Vi har under året tränat två 
dagar per vecka på 
femmannaplanerna på 
Ekängen och deltagit med 
ett lag under våren och 
höstens 
tremannasammandrag. De 
kommer under nästa år att 
spela första året med 
femmannafotboll. Truppen 
har bestått av ungefär 10 
spelare. 

Bollskolan P/F 18-19 
Ett femtontal pojkar och 
flickor har under året tränat 
en dag per vecka på 
femmannaplanerna på 
Ekängen. De kommer under 
nästa år att få spela första 
året med tremannafotboll. 

 
BK Sport Mix Parasport
Vi har ett tjugotal killar i 
träning och spelar matcher 
under Svenska 
Parasportförbundet. 
Vi har två lag i seriespel, 
fem mot fem och sju mot 
sju.  
Vi spelar i Svealandsserien 
och får möta lag från till 
exempel Sandviken och 
Fagersta. 
Under vintern tränar vi en 
gång i veckan, annars två 
gånger i veckan.  

Ungdom & BK Sport Mix Parasport

Ny ledar och tränarduo 
för herrarna 
Fredrik Danielson och Rickard 
Nyström kliver fram och tar 
på sig uppdraget att leda 
herrlaget i division 4 
Sörmland 2025. 

 
"Först och främst vill vi tack för 
förtroendet från klubbens sida att 
vi fått möjligheten att leda detta 
härliga gäng tillsammans med 
övriga ledare kring truppen.  
Vi ser fram emot säsongen med 
tillförsikt, då vi än en gång är 
nykomlingar och har avancerat 
från division 6 på två år. Vi vill 
fortsätta utveckla laget och 
bibehålla glädjen samt 
gemenskapen som finns i BK 
Sport, sen hoppas vi att många 
hittar till ekängen för att se våra 
matcher.” 

Tränarfrågan löst för U16 

Stefan Törnkvist och Henrik 
Solheim, som i år hade hand om 
BK Sport U15 S med framgång, 
kommer att träna BK Sport U16 
kommande säsong och det är 
Stefan som blir huvudansvarig.

Fredrik Danielson   Rickard Nyström

Jim Asplund



Som en del av 
målsättningen att höja 
ambitionsnivån i 
klubben lanseras nu 
möjligheten till 
Supportermedlemskap 
i BK Sport. 

Vi vill satsa på att öka 
intresset för vårt A-lag 
och skapa en starkare 
gemenskap kring våra 
hemmamatcher.  
Supportermedlemskapet är 
ett sätt för våra supportrar 
att visa sitt stöd för BK Sport 
och vårt A-lag. Priset för ett 
medlemskap är 250 kronor 
per säsong.  
 
Genom att bli medlem får 
man: 
*  Tillgång till förmåner 
kopplade till hemmamatcher: 
* Gratis inträde  
* Rabatt i kiosken 
* Specialpriser på BK Sport-
souvenirer 
* Inlägget på mail 
* Samt förstås känslan av att 
vara en viktig del av 
klubbens framtid och 
framgångar. 

Försäljningen av 
Supportermedlemskapet är 
en möjlighet för varje lag att 
tjäna pengar till lagkassan.  

Så här fungerar det: 
*  Varje spelare i föreningen 
kommer att hjälpa till att 
sälja supportermedlemskap. 
*  125 kronor för varje sålt 
medlemskap går direkt till 
spelarens lagkassa. 
 
Resterande belopp går till att 
stödja BK Sport, med fokus 
på att utveckla A-laget och 
klubbens verksamhet. 

Varför är detta viktigt? 
Ökad publik på 
hemmamatcher skapar en 
fantastisk atmosfär och 
motiverar spelarna på 
planen. 
För klubben kommer de 
ökade intäkterna användas 
för att stärka BK Sports 
verksamhet och långsiktiga 
satsningar. 
Som spelare får du chansen 
att bidra direkt till det egna 
laget och vara en aktiv del av 
klubbens utveckling. 

Vi hoppas att ni 
ser detta som en 
fantastisk 
möjlighet att 
stötta BK Sport 
och samtidigt 
bidra till era 
lagkassor. 
Tillsammans kan 
vi skapa något 
riktigt stort för 

både A-laget och hela 
klubben. 

Tack för ert engagemang och 
stöd! 

BK Sport Supportermedlem
Klubben

Klubben just nu 
1 seniorlag 
11 ungdomslag 
66 Ledare 
305 Aktiva
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